

瀘州老窖·國窖1573

2024 GUOJIAO1573 WORLD CORPORATE GOLF CHALLENGE WORLD FINAL

2024 國窖1573 WCGC世界企业高尔夫挑战赛全球总决赛

体育传奇杯

Sports Legends Cup

2024年10月30日/31日 观澜湖球会

October 30th / 31st, 2024 - Mission Hills Golf Course, Haikou, Hainan
Island, China

以下比赛规则及组委会发布的本地规则均适用于“传奇杯”高尔夫比赛。传奇杯是“2024世界企业高尔夫挑战赛”的一项赛事，比赛规则由R&A Rules Limited认可。

The following Terms of the Competition, together with any Local Rules published by the Committee, apply to the Sports Legends Cup, a golf tournament organized under the “WORLD CORPORATE GOLF CHALLENGE 2024” and played by the Rules of Golf approved by R&A Rules Limited.

竞赛条款

TERMS OF THE COMPETITION

1. 资格

1. ELIGIBILITY

所有球员必须持有，并在需要时出示，由其所在俱乐部差点委员会签发的最新差点证书，该证书由国际高尔夫球联合会认可。

All players must have and present, whenever requested, an updated handicap certificate issued by the Handicap Committee of their home club, recognized by an International Golf Federation.

这些小组的构成人员将由组委会确定。每支队伍将由4名队员组成：1名传奇（队长）和3名嘉宾。

The constitution of the teams will be defined by the Committee. Each team will consist of 4 players: 1 Legend (the team captain) and 3 guests.

2. 形式

2. FORMAT

地点和日期：观澜湖球会2号场，10月30日（9:30）和31日（10:00）

VENUE AND DATE: Mission Hills NO. 2 Course, 30th, and 31st October

Shotgun start, 30th at 09:30 am and 31st at 10:00 am



瀘州老窖·國窖1573

2024 GUOJIAO1573 WORLD CORPORATE GOLF CHALLENGE WORLD FINAL

2024 國窖1573 WCGC世界企业高尔夫挑战赛全球总决赛

比赛形式/洞数：德克萨斯最佳球位，18洞，史特伯福特净杆

FORM OF PLAY / NUMBER OF HOLES: Texas Scramble, 18 holes, Stableford Net

注：一组中的每个球员正常开球，然后选择这些击球落点中最好的位置用于下一次击球，每个组员都从该位置（最好落点）击球。该过程一直持续到该洞打完为止。

Note: Each player in a group tees off as normal. The best of these shots is then chosen to be used for the next shot. Each member of the team hits his or her shot from that spot. This process continues until the hole is played out.

差点：比赛差点为球场差点的四分之三。男子的最大差点是24，女子是30。

HANDICAPS: The playing handicap is $\frac{3}{4}$ of the course handicap.

The maximum playing handicap for men is 24 and for ladies is 30.

TEES: 男士-蓝tee/女士-红tee

TEES: Men - Blue tees / Ladies - Red tees

分组：两次分组抽签名单将由抽出后在官网宣布

- WCGC官网 <https://worldcorporategolfchallenge.com/wcgc-sports-legends/>

- WCGC 线下信息台

- 参赛球员的个人e-mail



瀘州老窖·國窖1573

2024 GUOJIAO1573 WORLD CORPORATE GOLF CHALLENGE WORLD FINAL

2024 國窖1573 WCGC世界企業高爾夫挑戰賽全球總決賽

DRAW: Both draws will be announced at:

- “WORLD CORPORATE GOLF CHALLENGE” dedicated website (<https://worldcorporategolfchallenge.com/wcgc-sports-legends/>),
- on-site at the WCGC Lounge,
- in an e-mail sent to all players.

獎項： 第一輪淨杆第一名小組
第一輪淨杆第二名小組
第一輪淨杆第三名小組
決賽輪淨杆第一名小組



瀘州老窖·國窖1573

2024 GUOJIAO1573 WORLD CORPORATE GOLF CHALLENGE WORLD FINAL

2024 國窖1573 WCGC世界企業高爾夫挑戰賽全球總決賽
決賽輪淨杆第二名小組
決賽輪淨杆第三名小組

PRIZES: 1st round, 1st Team, Net score,
1st round, 2nd Team, Net score,
1st round, 3rd Team, Net score,
Final round, 1st Team, Net score,
Final round, 2nd Team, Net score,
Final round, 3rd Team, Net score

技能獎：第一輪最近旗杆獎 - 16號洞
第一輪最遠距離獎（男）- 8號洞
第一輪最遠距離獎（女）- 8號洞
第一輪一杆進洞獎 - 14號洞
決賽輪最近旗杆獎 - 16號洞
決賽輪最遠距離獎（男）- 8號洞
決賽輪最遠距離獎（女）- 8號洞
決賽輪一杆進洞獎 - 14號洞

SKILLS: 1st NEAREST TO THE PIN - Hole 16
1st round LONGEST DRIVE (Man) - Hole 8
1st round LONGEST DRIVE (Lady) - Hole 8
1st round HOLE IN ONE - Hole 14
Final round NEAREST TO THE PIN - Hole 16
Final round LONGEST DRIVE (Man) - Hole 8
Final round LONGEST DRIVE (Lady) - Hole 8
Final round HOLE IN ONE - Hole 14



2024 GUOJIAO1573 WORLD CORPORATE GOLF CHALLENGE WORLD FINAL

2024 國窖1573 WCGC世界企業高爾夫挑戰賽全球總決賽

3. 成績記錄區和記分卡

3. SCORES RECORDING AREA AND SCORECARDS

成績記錄區和官方競賽委員會將位於觀瀾湖球會的WCGC服務台。

每輪結束時，每組至少有一名選手必須到記錄區域進行分數確認，並在記分卡上簽名並報告任何情況。

當球隊代表雙腳離開記錄區域時，表示球隊的記分卡正式交給委員會。

The Scores Recording Area and the official Competition Board will be at the WCGC desk at Black Stone Course.



2024 GUOJIAO1573 WORLD CORPORATE GOLF CHALLENGE WORLD FINAL

2024 國窖1573 WCGC世界企业高尔夫挑战赛全球总决赛

At the end of each round, at least one of the players from each group must make his way to the scores recording area to confirm, as well as sign the scorecards and report any occurrences.

The team's scorecard is officially handed to the Committee when the team's representative leaves the Scores Recording Area with both feet.

4. 平局的决定

4. DECISIONS OF TIES

如果出现平局，小组净杆一等奖将授予平均差点分更低的球队。

如果平局仍然存在，则计算该队不包括体育传奇的平均差点分数，算法有利于差点分数较低的小组。

In the event of a tie, the 1st prize Net will be awarded to the team with the lowest average handicap. If the tie persists, the team's average handicap is calculated without the Legend's handicap, with the tie-breaking in favor of the lower average handicap.

5. 比赛结果—比赛结束

5. RESULTS OF THE COMPETITION - COMPETITION CLOSED

当比赛结果显示在比赛告示板上时，意味着比赛结果正式公布，也表示比赛结束。

When the results are up on the competition board that means the competition results are officially announced and the competition is closed.



2024 GUOJIAO1573 WORLD CORPORATE GOLF CHALLENGE WORLD FINAL

2024 國窖1573 WCGC世界企业高尔夫挑战赛全球总决赛

6. 规则、委员会和裁判员

6. RULES, COMMITTEE AND REFEREES

- A. 规则：经R&A规则公司批准的，本条款中定义的赛事规则和委员会制定的本地规则。
- B. 球杆和球：所使用的球杆和球必须符合经批准的R&A和USGA球杆和球清单。可在线访问 www.randa.org 或 www.usga.org查询。
- C. 体育传奇杯比赛日均允许有球车和球童。
- D. 委员会和裁判员将有组委会任命。



2024 GUOJIAO1573 WORLD CORPORATE GOLF CHALLENGE WORLD FINAL

2024 國窖1573 WCGC世界企業高爾夫挑戰賽全球總決賽

- a. RULES: Those approved by the R&A Rules Limited, the conditions defined on these Terms of the Competition, and the Local Rules defined by the Committee.
- b. CLUBS AND BALLS: The clubs and balls used must comply with the clubs and balls' list approved by the R&A and USGA (available online at www.randa.org or www.usga.org).
- c. Buggies and caddies are allowed on both Sports Legends Cup competition days.
- d. COMMITTEE AND REFEREES: Will be appointed in due course by the Organizer.

7.

1. LOCAL RULES

1. Out of Bounds. Rule 18.2

A ball is out of bounds when it is beyond any wall, fence, or white stakes defining the boundary of the courses.

2. Penalty Areas. Rule 17

When red dots or red stakes are on or beside a cart path to identify a penalty area. The outside edge of the cart path defines the penalty area.



3. Abnormal Course Conditions. Rule 16.1.

A. Ground Under Repair

(1) All areas bounded by white lines and areas indicated by GUR notice.

B. Immovable Obstructions

(1) Roads or paths surfaced with gravel. Individual gravel is a loose impediment.

(2) Staked trees are immovable obstructions.

4. Movable Obstructions

Distance markers and penalty area stakes are movable obstructions.

Penalty for Breach of Local Rules

Loss of hole in match play

Two strokes in stroke play

Distance markers are measured in yards to the center of the greens.

8着装要求

8. DRESS CODE

商务休闲高尔夫服饰。

所有球员必须穿着WCGC组委会提供的polo。

Smart casual golfing attire.

All players must wear the polo provided by the World Corporate Golf Challenge Organizer.



2024 GUOJIAO1573 WORLD CORPORATE GOLF CHALLENGE WORLD FINAL

2024 國窖1573 WCGC世界企业高尔夫挑战赛全球总决赛

9. 组委会

9. ORGANIZATION

世界企业高尔夫挑战赛

WORLD CORPORATE GOLF CHALLENGE

组委者和委员会的目标是完成这些规定中定义的所有比赛。组委会保留随时更改这些竞赛条款的权利。组委会将拥有对所有事项的最终决定权。

The Organizer's and Committee's goal is to complete all the competitions as defined in these Competition Terms. The Committee reserves the right to change these Competition Terms at any time. The decision of the Committee is final in all matters.

竞赛总监	赛事总监	组委会
Juan Gich	George Young	António Vasconcelos (Chief Referee) George Young

